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Tisztelt Képviselő- testület! 

A napközi konyha üzemeltetésére kötött szerződés szerint minden évben beszámolót kell 

készíteni a konyha működéséről melynek a 2017 év vonatkozásában ezen beszámolóval 

teszek eleget! 

Nem kívánom a konyha működését részleteiben ismertetni, azt már korábbi években 

megtettem, inkább a 2017 évre vonatkozóan ismertetném a működési feltételeket, szakmai 

munkát, eredményeket és esetleges problémákat. 

Működésünk alaptevékenysége továbbra is a gyermekétkeztetés, szociális szünidei étkeztetés, 

idős étkeztetés, felnőtt normál étkeztetés valamint a szabad kapacitásban rendezvények 

fogadása, lebonyolítása. Nagy öröm volt számünkra, hogy jó kapcsolat alakult ki a 

szomszédos településekkel: Bucsa, Kertészsziget és Biharnagybajom községekkel. Immár 

második évben kérik meg konyhánkat a nyári étkeztetés biztosítására, míg Ők megoldják a 

nyári nagytakarítást vagy átalakítást konyhájukon. 

Az étrendet korcsoportonként élettani szükségleteiknek megfelelő energiatartalmú, 

összetételű és jellegű ételekből, italokból állítjuk össze betartva a 37/2014. (IV.30.) EMMI 

rendeletet, mely tartalmazza a közétkeztetésre vonatkozó táplálkozási-egészségügyi 

előírásokat, az adott ételek nyersanyagainak mennyiségeinek előírásait illetve a kész ételek 

adagolását egy főre megállapítva. A rendeletből ezek a mellékletek az intézményekhez is 

kiküldtük, amely lehetővé teszik számukra és számunkra a korcsoportok szerinti egységes 

adagolást. Különleges táplálkozást igényel táplálékallergiában és- intoleranciában szenvedők. 

Számukra olyan ételekből összeállított étrendet kell biztosítanunk, amely különleges 

összetételére vagy az előállításuk során alkalmazott egyedi eljárása tekintettel speciális 

táplálkozási igényeiket ki tudjuk elégíteni, sajátos egészségi állapotukra bizonyos anyagok 

ellenőrzött mértékben történő fogyasztása teszi indokolttá. Nyolc gyermek részére biztosítunk 

különböző diétás étkezést, melyet csak szakorvosi javaslatra és dietetikus által összeállított 

étrend alapján, diétás szakácsunk főz meg. Itt szeretném megemlíteni, hogy mindenki számára 

lehetővé tesszük alapanyagjaink illetve ételeink megtekintését, kóstolást.  

Intézményekkel továbbra is napi kapcsolatban vagyunk. Kommunikációnk jó működik, napi 

létszám, támogatások, kirándulások tekintetében. Hó végén a kiszolgált ételek adagszámát 

egyeztetjük bölcsödével, óvodával, iskolával. Minden tanítási szünetben tudjuk biztosítani a 

HH, HHH gyermekek részére az egyszeri meleg ételt, melyet az Önkormányzattal előzőleg és 

utólag is egyeztetünk. Jó kapcsolatban vagyunk a Református Gondozási Központ 

füzesgyarmati és szeghalmi intézményeivel. 

Személyi feltételeink adottak a Füzesgyógy kft. által. Megbízható felelősség tudattal, több 

éves szakmai tapasztalattal rendelkező alkalmazottak dolgoznak konyhánkon. A dolgozók 

egészségügyi alkalmassági vizsgálatát folyamatosan ellenőrizzük a szükséges időpontokban 



szűréseket, vizsgálatokat intézünk. Dokumentumokat melyek a biztonságos működést 

igazolják érvényesek és felül vannak vizsgálva.  

Az épület folyamatos karbantartása szükséges, állapota sajnos egyre rosszabb. Eszközeink 

régiek elavultak és hiányosak, mégis büszkék vagyunk rá, hogy a kiegészítő tevékenységként 

rendezvényeket, akár lakodalmakat is tudunk vállalni, lebonyolítani. Igényeiket maximálisan 

ki tudjuk elégíteni. 

Felnőtteket és időseket is étkeztetünk, itt Füzesgyarmaton és Szeghalmon is. Étkezőink 

továbbra is kettő leves és három főételből tudnak választani. Biztosítunk mindenkit, hogy az 

általunk elkészített és kiadott ételtáplálkozás egészségügyi és dietétikai feltételeknek 

megfelel. Beszállítóink ügyelnek a jó minőségű áru biztonságos szállítására, mi pedig 

átvételkor erről meg is győződünk. Csak sértetlen, ép csomagolású megfelelően hűtve 

szállított árut veszünk át. Fontosnak tartjuk a gyermekek és mindenki más étkezőnk 

biztonságos étkezését. 

Füzesgyarmat Város Önkormányzat Képviselő-testületének 7/2016 (III.31.) rendelete a 

Gyermekvédelem helyi szabályozásáról szóló 8/1998.(IV.23.) Önkormányzati rendelet 

lehetővé tette a nyersanyag 5%-al történő emelését 2016.04.01-től. Azonban ez a nyersanyag 

norma 2018. évben nagyon ritkán fedezi a 37/2014. (IV.31.) EMMI rendeletben előírtakat a 

gyermekétkeztetéssel kapcsolatban, Főleg a téli hónapokban, amikor gyermekek számára a 

gyümölcsöket, zöldségféléket ugyanúgy kell biztosítani, mint nyáron. Az alapanyagok árai is 

az utóbbi két évben emelkedtek. Javaslom a nyersanyag 5%-al való emelését. A jövőben is 

szeretnénk biztosítani a gyermekek számára az egészséges táplálkozáshoz szükséges jó 

minőségű alapanyagokat.  

Lehetőségeinkhez mérten szeretnénk továbbra mindenki megelégedettségére működtetni 

konyhánkat, jó kapcsolatok fenntartásával. 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 Köszönöm, hogy megtiszteltek beszámolóm elolvasásával. Kérem, a 2017 évről szóló 

beszámolómat elfogadni szíveskedjenek. 

Füzesgyarmat, 2017. április 17. 

 

Tisztelettel: Szabó Zoltánné 
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